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1) Beszámoló a KTE legutóbbi Budapesten 2015. április 29-én tartott OIB találkozó és 

a 2015. május 21-én tartott Országos Küldöttközgyűlés óta eltelt időszakban 

végzett munkájáról 

Előterjesztő: Dr. Tóth János főtitkár 

2) Egyesületi kitüntetési javaslat 

(Jáky József-díj, Széchenyi István emlékplakett, Kerkápoly Endre-díj, KTE-ért 

emlékplakett, Ifjúsági-díj, Gárdai Gábor emléklap, Czére Béla Díj, Örökös tagság, arany 

és ezüst kitüntető jelvények) 

Előterjesztő: Dr. Tóth János főtitkár 

 

3) A KTE 2016. évi nagyrendezvény tervezetének megvitatása 

Előterjesztő: Bősze Sándor mb. elnök 

4) Diplomaterv- és Irodalmi díj pályázatokra beérkezett javaslatok megvitatása 

Előterjesztők: Dr. Havas Péter és Dr. Tánczos Lászlóné elnökök 

5) Beszámoló a KTE pénzügyi helyzetéről, továbbá „alszámlák” nyitásának 

lehetősége pénzügyi szabályzatok és az SZMSZ módosítási javaslat a Felügyelő 

Bizottság javaslata alapján. 

Előterjesztő: Dr. Tóth János főtitkár 

6) Beszámoló a KTE Alapszabály módosításának törvényszéki állásáról. 

Előterjesztő: Dr. Tóth János főtitkár 

7) Beszámoló a KTE fejlesztéseiről: kártyás tagdíjfizetés és továbbfejlesztése, 

tagnyilvántartó működése, szakmai kompetenciák nyilvántartása 

Előterjesztő: Magda Attila ügyvezető 

8) Egyebek 

 
Létszám: 

Intézőbizottsági tagok:    33 fő 

Jelen van:                  20 fő 

                             60,6% 

® 



Bevezető: 

Dr. Tóth János főtitkár úr köszönti az OIB tagokat, megállapítja, hogy az Országos 

Intézőbizottsági Ülés határozatképes, majd a bizottság tagjai elfogadták a napirendi 

pontokat. 

1.) Beszámoló a KTE legutóbbi Budapesten 2014. április 29-én tartott OIB találkozó és a 

2015. május 21-én tartott Országos Küldöttközgyűlés óta eltelt időszakban végzett 

munkájáról 

Előterjesztő: Dr. Tóth János főtitkár 

 

A főtitkár úr elmondta, hogy az eddigi eredmények alapján eredményes időszakot zártak.  

Ez után felsorolta a 2015-ös év lezajlott nagyrendezvényeit:  

MT-ITS 2015 konferencia, melynek társszervezői a Műegyetem volt, sikeresen lezajlott. 

A XV. Városi közlekedés aktuális kérdései szeptemberben, a 40. Útügyi napok, a IX. Határok 

nélküli partnerség és az Orvosi konferencia. 

 

Az év hátralévő részében a következő konferenciák kerülnek megrendezésre: Era workshop, 

melynek a Közlekedési Hatóság a társszervezője, a jövő héten Harkányban kerül 

megrendezésre az Új megoldások a közösségi közlekedésben c. konferencia, majd a Vasúti 

erősáramú konferencia, Siófokon. 

 

Visszatért egy mondat erejéig a lezajlott eseményekhez és megemlítette, hogy szeptember 

28.-án volt a Mária Valéria Duna-híd emléktábla avatása, melyet az Egyesület 150 000 

forinttal finanszírozott. 

 

Dr. Tóth János úr két eseményt említett még a november 09.-én megrendezésre kerülő 

előadást a KTE szerepéről a Műegyetemen, melynek célja a toborzás. Illetve november 18.-i 

szakmai találkozót a Volán régiókkal. A találkozó burkolt célja a Volán régiók jogi tagdíjának 

rendezése. 

A rendezvények nyeresége is kedvező szintet ért el. 

 

Az Alapszabály módosítása okán a jövő héten ül össze a Bizottság akkor szeretnék az 

alapszabályt elfogattatni.  

 

A májusban megtartott Közlekedési Kultúra napja, sikeres volt, de nem kellő visszhangot 

kapott sok szervezet részt vett a szervezésben lebonyolításban, első körben, mi voltunk a fő 

szervezők. Jövőre szélesebb körű programot, akár egy hetes időtartamot is lehetne tervezni 

és hamarabb elkezdeni a szervezést. Ezzel kapcsolatban már most megtettük az első 

lépéseket. 

 

Új jogi tagok: 

Hungaro Control Kft. 

Magyar Plastiroute Kft. 

Dömper Kft. 

 

2015 októberétől lehetővé vált a Tagnyilvántartó rendszeren keresztüli bankkártyás 

tagdíjfizetés.  



A fiatal közlekedési tudósok számára minden meghirdettük a Friderich List 

Díj pályázatot. 

Pénzügy: 

„Úgy látom, hogy Jól alakulnak a dolgaink, remélem tudjuk folytatni ezt a 2016-os évben is.” 

mondta Dr. Tóth János. Új dolgokat kellene behozni az egyesület életébe, ami kellő 

elismerést kap. 

Szabó János: 

Légi közlekedési tagozat december 3-4.-én megrendezésre kerülő Magyar repüléstudományi 

napok c. rendezvény említése elmaradt az év hátralevő részében megrendezésre kerülő 

események közül.  

 

2.) Egyesületi kitüntetési javaslat 
(Jáky József-díj, Széchenyi István emlékplakett, Kerkápoly Endre-díj, KTE-ért emlékplakett, 

Ifjúsági-díj, Gárdai Gábor emléklap, Czére Béla Díj, Örökös tagság, arany és ezüst kitüntető 

jelvények) 

Előterjesztő: Dr. Tóth János főtitkár 

 

Jáky József díjra érkezett 4 javaslat, de 3 főnek adhatunk ilyen díjat. 

…………….. Babos Gyulért szólalt fel a Pro Urbe Kft.-nél dolgozik közlekedés tervezés 

elismert szakembere sok konferencián ott volt. 

……………Kaszás György érdekét védte: mérnök, hajózási szakértő, tervező. 

……………Dr. Prilenszky Istvánt szeretné, ha nem húznánk ki a listáról, mivel ő a Győr-

Moson-Sopron megyei területi szervezet elnöke. A Közlekedéstudományi Napok 

szervezésében nagy szerepet vállalt, Tudományos bizottság tagja, több rendezvényünkön 

előad. 

………..Tóth László Fejér megyei területi szervezet tagja, geodézia területén alkotott nagyot. 

Közutas napok szervezésében segít.  

  

Bálint Ákos: A tudományos tevékenység legyen a fontos ennél a díjnál 

Javasolták a bizottság tagjai, hogy ne fogadják el a határidő után érkezett javaslatokat.  

A Jáky József-díjnál, Kaszás Györgyöt vette ki a bizottság a jelöltek közül. 

 

Jáky József díjra javasolt: 

 

Sor-
szám 

N É V 
KTE-be 
belépés 

éve 
Javasolta Megjegyzés 

1.  Babós Gyula 1977 
Városi Közlekedési 
Tagozat 

E-2004 A-2007 

2.  Kaszás György 1987 Hajózási Tagozat E-2006 A-2012 

3.  Prileszky István Dr. 1977 
GY-M-S megyei Ter. 
Szerv. 

E-2000 A-2003 

4.  Tóth László 1995 Fejér megyei Ter. Szerv. E-2002 A-2006 SZ-2012 

 

 



Szécsényi István emlékplakett: 8 fő javaslat érkezett és 6 főt lehet választani. 

Tóth János javaslata, aki nem rég kapott díjat, az most ne kapjon.  

Bálint Ákos: Molnár Editet és Szombati Máriát kivenné, mert nincs meg a 10 év tagsága 

??? 2 magas kitüntetés már van: Kerekes István + Orosz Csaba 

??? nincs tisztség 2 személynél 

A Bizottság végül egyhangúan elfogatta, hogy Kerekes Istvánt és, Molnár Editet húzzák ki a 

javasoltak közül.   

 

Sor- 

szám 
NÉV 

KTE-be 

belépés 

éve 

Javasolta Kitüntetései 

1.  Grosz Krisztina 
1998 Fejér megyei Ter. Szerv. I-2004 A-2012 

2.  Hadúrné Molnár Edit 
2002 Tolna megyei Ter. Szerv. A-2007 

3.  Kerekes István Dr. 
1980 Sopron Városi Szervezet E-2002 A-2011 G-2012 

4.  Orosz Csaba Dr. 
1984 

Városi Közlekedési 

Tagozat 
E-1999 A-2004 J-2011 

5.  Pohubi Ágnes 
1997 BAZ megyei Ter. Szerv. E-2005 A-2009 

6.  Szombati Mária 
2004 

Fuvaroztatók és 

Szállítmányozók Tagozat 
E-2009 A-2012 

7.  Tóth Zoltán 
1992 Hajózási Tagozat E-2006 A-2010 

8.  Vörös Árpád 
1990 Vas megyei Ter. Szerv. E-2004 A-2009 

 

 

Kerkápoly Endre-díj:  7 fő javaslat érkezett és 3 fő kaphat díjat. 

A Bizottság végül egyhangúan elfogatta, hogy Varga Imre, Lachner László, Polányiné Csányi 

Ágnes, Pintér Lászlót húzzák ki. 

Sor- 

szám 
N É V 

KTE-be 

belépés 

éve 

Javasolta Kitüntetései 

1.  Görömbölyi Zsolt 
1974 BAZ megyei Ter. Szerv. E-1996 A-2000 SZ-2011 



2.  Imre Lászlóné 
1974 

Baranya megyei Ter. 

Szerv. 
E-1988 A-1997 SZ-2005 

3.  Karsai Mihály 
1993 Békés megyei Ter. Szerv. E-2002 A-2007 SZ-2010 

4.  Lachner László + 
1967 K-E megyei Ter. Szerv. 

SZ-1985 A-1988 J-1991 

Ö-1998 G-2009 

5.  Pintér László 
1994 

Városi Közlekedési 

Tagozat 
E-1998 A-2004 J-2009 

6.  
Polányiné Csányi 
Ágnes 

1995 Fejér megyei Ter. Szerv. E-1998 A-2003 SZ-2011 

7.  Varga Imre 
1976 Hajózási Tagozat 

E-1991 J-1994 Ö-2008 

SZ-2012 

 

  

KTE-ért emlékplakett:  7 fő javaslat érkezett és nincs korlátozva a díjazottak száma. 

A bizottság egyhangúan elfogadta a javaslatot. 

 

Sor-

szám N É V 
Szervezet 

1.  Békés Megyei Hírlap Szerkesztősége 
Békés megyei Területi Szervezet 

2.  Borsod Megyei RFK Rendészeti Igazgatóság 
BAZ megyei Területi Szervezet 

3.  
Dél-dunántúli Közlekedési Központ Zrt. Tolna 
Megyei Szolgáltatási Központ 

Tolna megyei Területi Szervezet 

4.  Leier Hungária Kft. 
Fejér megyei Területi Szervezet 

5.  Média Eger Nonprofit Kft. 
Heves m-i Területi Szervezet 

6.  Ötvös Nándor ? 

Közlekedéstudományi Szemle 

Szerkesztősége 

7.  Rudas és Társa Kereskedelmi és Szolg. Bt. 
Hajózási Tagozat 

 



 

Ifjúsági díj: 6 fő van és 5-nek lehet adni. 

Péter Mihályt húzták ki. 

A bizottság egyhangúan elfogadta a javaslatot. 

Sor-

szám 
N É V 

KTE-be 

belépés éve 
Szervezet Megjegyzés 

1.  Engl Tamás 2008 
Fejér megyei Területi 

Szervezet 
1984-02-16 

2.  Fehér Gergely 2006 Városi Közlekedési Tagozat 1982-10-29 

3.  Miczán Gábor 2012 
BAZ megyei Területi 

Szervezet 
1986-01-27 

4.  
Péter Mihály 

Dr. 
2011 Városi Közlekedési Tagozat 1982-07-20 

5.  Tóth Viktória 2004 
Közlekedésbiztonsági 

Tagozat 
1986-02-05 

6.  Vígh Nándor 2006 
Vas megyei Területi 

Szervezet 
1981-05-09 

 

 

Gárdai Gábor emléklap: 5 fő van és 5 főt lehet javasolni. 

A bizottság egyhangúan elfogadta. 

 

Sor 

szám 
NÉV 

KTE-be 

belépés 

éve 

Szervezeti egység Javasolta 

1.  Elekes Lajos 1958 Hajdú-Bihar megye Senior Bizottság 

2.  Hegedűs Balázs 1959 Bács-Kiskun megye Senior Bizottság 

3.  Kisteleki Mihály 1962 Vasúti Tagozat Senior Bizottság 

4.  Tóvári Pál 1991 
Gépjárműközleke-

dési Tagozat 
Senior Bizottság 



5.  Zsákai Tibor Dr. 1974 Vasúti Tagozat Senior Bizottság 

 

Örökös tagság: 13 főt javasoltak, itt nincs létszámkorlát. 

A bizottság egyhangúan elfogadta. 

 

Sor-

szám 
N É V 

KTE-be 

belépés 

éve 

Kitüntetései 

1.  Berki István 1960 50 éves tagság 

2.  Elekes Lajos 1958 50 éves tagság 

3.  Farkas Károly Dr. 1977 SZ-1993 A-2001 K-2010 

4.  Kalló Sándor 1959 50 éves tagság 

5.  Katona András Dr. 1985 
J-1988 A-1999 SZ-2003 G-

2011 K-2012 

6.  Kiss Béla József 1976 
E-1986 A-1991 SZ-2004 K-

2014  

7.  
Komoróczki István 

Dr. 
1965 

50 éves tagság 

8.  Kónya László 1971 A-1992 SZ-2011 

9.  Penkala Tibor 1951 50 éves tagság 

10.  Rimai Rudolf 1985 E-1995 A-2000 J-2009 

11.  Szóka Sándor 1965 50 éves tagság 

12.  
Tarnai Géza Prof. 

Dr. 
1961 

50 éves tagság 

13.  Träger Herbert Dr. 1950 
E-1980 J-1994 + 50 éves 

tagság 

 

Arany és ezüst kitüntető jelvények: 25 arany 50 ezüst jelvényt szoktunk kiosztani  

Sivák László: Heves megyei területi szervezet titkára szeretne az ezüst mellé plusz egy 

arany jelvényt, mivel minden évben 10 rendezvényük van. 

Vándor Pál: 1 ezüst jelvényt szeretne. 

Kecskésné Fazekas Olga: 1 arany és 2 ezüst jelvényt szeretne, már a Határok nélküli 

konferencia miatt is megérdemlik. 

Vörös József: 1 arany és egy 1 ezüst jelvényt szeretne a fuvaroztatóknak. 



24 arany és 48 ezüst jelvényt javasoltak kiosztásra. 

A bizottság tagjai1 tartózkodással elfogatták. 

 

 

 

  Javasolt 
2015 

Tagozat 
megnevezése 

arany ezüst 

Vasúti Tagozat 3 4 

Hajózási Tagozat 0 1 

Légiközlekedési 
Tagozat 

0 0 

Gépjárműközlekedési 
Tagozat 

0 1 

Közlekedésépítési 
Tagozat 

2 2 

Városi Közlekedési 
Tagozat 

2 4 

Általános 
Közlekedési Tagozat 

0 0 

Közlekedésbiztonsági 
Tagozat 

0 1 

Fuvaroztatók és 
Szállítmányozók 
Tagozata 

1 1 

Összesen 
(Tagozatok): 

8 14 



 

  Javasolt 
2015 

Szervezet 
megnevezése 

arany ezüst 

Baranya megye 2 4 

Bács-Kiskun 
megye 

0 1 

Békés megye 2 3 

Borsod-Abaúj-
Zemplén megye 

2 5 

Csongrád megye 0 1 

Fejér megye 1 2 

Győr-Moson-
Sopron megye 

0 1 

Hajdú-Bihar megye 1 3 

Heves megye 1 1 

Komárom-
Esztergom megye 

1 1 

Nógrád megye 1 2 

Somogy megye 1 1 

Sopron 0 1 

Szabolcs-Szatmár 
megye 

0 1 

Tolna megye 1 2 

Vas megye 2 3 

Veszprém megye 1 2 

Összesen 
(Szervezetek): 

16 34 

Összesen 
(Tagozatok + 
Szervezetek): 

24 48 

 

 



3) A KTE 2016. évi nagyrendezvény tervezetének megvitatása 
Előterjesztő: Bősze Sándor mb. elnök 

Bősze Sándor elnök úr összefoglalta röviden, hogy 10 nagy rendezvény volt és 2 lesz még, 
ez egybe esik a tervezett mennyiséggel. 

A közösség teremtő erő, ami a legfontosabb elemei a konferenciáknak. 1800 fő résztvevő 
volt ebben az évben a konferenciákon. Szeretné, ha nem csak címe lenne, hanem üzenete 
is a konferenciáknak.  

Bevétel - költség viszony az utóbbi 3-4 évben elég stabil hasznot hozott, ami megfelelő 
teljesítmény. Önként jelentkezőket kér, akik a konferencia minőség fejlesztési tervének 
előállításban segít.  

A 2016 évi cél 13 db nagyrendezvény illetve az újdonság, szeretné, ha több új dolog lenne a 
konferenciákon. 

Egy rövid előretekintés a 2017-es évre: az ETPS Európai Platform 2002-óta létezik, 

Budapest kétszer adott ennek a rendezvénynek otthont és 2017-ben mi vállaljuk újra a 

szervezést. 

Demkó László: megemlítette, hogy Debrecenben 2016. április 27-29.-én szerveznek egy 

rendezvényt. 

Dr. Schváb Zoltán: Elektromobilitás konferencia megszervezését javasolta. 

Magda Attila: segítséget tudunk nyújtani minden szervezetnek a konferenciák szervezésben, 

akár az oldalunkon lévő online jelentkezési felület segítségével, adminisztrációs hátérrel. 

Bálint Ákos: 17. Nemzetközi konferencia szervezésében társszervezőként felkéri majd a 

Közlekedéstudományi Egyesületet. 

A bizottság a 2016. évi nagyrendezvény tervezetet egyhangúlag elfogatta. 

 

 

4, Diplomaterv- és Irodalmi díj pályázatokra beérkezett javaslatok megvitatása 

Előterjesztők: Dr. Havas Péter és Dr. Tánczos Lászlóné elnökök nevében Dr. Tóth János 

A diplomaterv pályázatra 22 pályamű érkezett be. 

 

I. díj 

Dobos Ferenc BME Építőmérnöki Kar BSc 

A 8.sz. főút Hosszúpereszteg elkerülője egy csomópontjának tervezése 

 

II. díj 

Garamvölgyi Ádám SZE Építész-, Építő és Közl. mérnöki Kar BSc 

Az Észak-Dunántúl vasúti személyszállítási kapcsolatainak javítási lehetőségei 

Horváth Bálint SZE Építész-, Építő és Közl. mérnöki Kar BSc 

A 3-as metró pótlásának lehetőségei a rekonstrukció során 

Schuster Roland SZE Építész-, Építő és Közl. mérnöki Kar BSc 

 Közlekedők viselkedésének vizsgálata vasúti átjárókban 

Németh András János BME Közlekedésmérnöki és Járműmérnöki Kar MSc   

Szombathely elővárosi vasúti közlekedésének fejlesztési lehetőségei 

Németh Bálint Pécsi Tudományegyetem Műszaki és Informatikai Kar Építőmérnöki Szak 

Infrastruktúra Ágazat 

Mecsekalja - Cserkút állomás fejlesztése 

 



III. díj 

Tóth Gábor SZE Építész-, Építő és Közl. mérnöki Kar BSc 

Phoenix sínekkel készült közúti-vasúti kitérő tervezése 

Gosztola Marietta Márta SZIE YBL Miklós Építéstudományi Kar BSc 

Az országos külterületi közúti baleseti konfliktuspontok vizsgálata és megoldási javaslatai 

Németh Ákos SZE Építész-, Építő és Közl. mérnöki Kar MSc 

Háromdimenziós CAD alapú vasúttervezés 

Báder Zsolt SZE Építész-, Építő és Közl. mérnöki Kar BSc 

A nemzetközi közúti árufuvarozás problémáinak elemzése konkrét példákon keresztül 

Horváth István Pécsi Tudományegyetem Műszaki és Informatikai Kar Építőmérnöki Szak 

Infrastruktúra Ágazat 

Szentlőrinc - Sellye vasútvonal fejlesztésének lehetőségei 

Toldi Miklós BME Közlekedésmérnöki és Járműmérnöki Kar MSc  

Személygépjárművek HU - GO elektronikus útdíjszedési rendszerbe történő bevonásának 

vizsgálata 

 

Ennek díja: 

I. díj                70.000,- Ft 

II. díj               50.000,- Ft 

III. díj              30.000,- Ft 

 

1 db első helyet adták ki, 5 db második és 6 db harmadik 

 

A diplomatervezők kis konferenciáját megtartották ahol, népes nézősereg előtt előadták 

irományaikat. Dr. Tóth János javasolta, hogy 1-1 fiatal kollégát hívjunk meg előadónak a 

konferenciákra.  

A bizottság egyöntetűen egyetértett a díjazottakkal. 

Czéra Béla összesen 8 pályázat érkezett be még nem sikerült nyertest hirdetni nov. második 

felében lesz eredmény.  

 

 Irodalmi díj:    

Dr. habil. Gáspár László – Karoliny Márton 

Felújított útpályaszerkezetek ciklusidejének növelése korszerű tervezéssel (2014. 4. szám) 

 

Dr. Tóth Géza – Dr. Kincses Áron 

Gravitációs analógián alapuló elérhetőségi modellek: elmélet és gyakorlat (1. és 2. 

rész)(2014. 5. és 6. szám) 

 

Prof. Dr. Zobory István 

A vasúti pályá-jármű rendszer dinamikája – mérése – minősítése  (2015. 1. szám) 

 

A bizottság egyhangúan elfogadta a jelölteket. 

 

5) Beszámoló a KTE pénzügyi helyzetéről, továbbá „alszámlák” nyitásának lehetősége 
pénzügyi szabályzatok és az SZMSZ módosítási javaslat a Felügyelő Bizottság 
javaslata alapján. 
Előterjesztő: Dr. Tóth János főtitkár 



Dr. Tóth János: A rendezvények szép bevétellel rendelkeznek. Nem volt veszteséges. Egy 

nullás konferenciánk volt az Orvosi konferencia.  

Magda Attila: Felügyelő bizottság javaslata, hogy minden területi tagozatnak legyen 

alszámlája: ez bruttó 1523 Ft/hó/tagozat/terület, amely évi 18 000 Ft. 

Szűcsné Posztovics Ilona: Minden szervezet tegyen egy javaslatot kinek mennyi készpénz 

forgalma van kint a házipénztárban. Az 1523 Ft összeghez hozzá kell még 70 Ft-ot számolni 

az utalásoknál + tranzakciós illetéket, ez inkább éves szinten 30-50 ezer forint között van. 

Jobban szeretnénk látni a területek pénzmozgását. legyen arra egy szabály, hogy mennyi 

pénz lehet otthon a házi kasszában. Elveknél maradjunk először utána jöhetnek a szabályok. 

 

Kecskésné Fazekas Olga: nem kíván ebben részt venni, mert nagyjából ennyi az éves 

bevétele, a mit a bank el is vinne. A nagy összeggel bíró területi szervezeteknek meg van 

már ilyen számlájuk. A rendezvény részvételi díj összege a központi számlára megy és 

onnan is fizeti a konferenciája kiadásait.  

Kiss Béla: Van erre szabály, de szerinte senki nem gazdálkodik hatalmas összegekkel. 

Magda Attila: Ma egy korszerű pénzügyi gazdálkodásnál be kellene kerülnie egyből a fő 

központi rendszerbe, mivel az egyesület fő gazdálkodásáért mi vagyunk a felelősek. A többi 

banknál is meg kell nézni a konstrukciókat. Bekérünk még 2-3 ajánlatot a különböző 

bankoknál, bár a stabilitás is fontos nem jó átrakni a pénzt egyik bankból a másikba. 

Vándor Pál: Határozott pénzügyi szabályzatot javasol, olyan pénzügyi program, ami 

naprakészen ki tudja mutatni, ehhez nem kell bank. A javasolta a pénzutalványozás 

rendszerének bevezetését, előre kell jelezni, hogy mikor mennyi pénzt szeretne 

tagozat/terület kivenni, ehhez egy jó könyvelési program kell.  

Szűcsné Posztovics Ilona: Mindenki október 15-ig küldjön egy pénzügyi beszámolót. Ki 

mennyit pénzt tart otthon. 

Dr. Tóth János: 5-600 000 forint kiesés valóban nem jó, de ehhez az kell, h mindenki 

beküldje mindig a pénzügyi nyílván tarást.  

Ezt a kérdést nyitva hagyták. Magda Attila emailt ír erről a bizottság tagjainak.  

 

6) Beszámoló a KTE Alapszabály módosításának törvényszéki állásáról. 
Előterjesztő: Dr. Tóth János főtitkár 

A bizottság dolgozik még rajta a küldött közgyűlés elé viszik decemberben.  

 

7) Beszámoló a KTE fejlesztéseiről: kártyás tagdíjfizetés és továbbfejlesztése, 
tagnyilvántartó működése, szakmai kompetenciák nyilvántartása 
 

Magda Attila bemutatta a bankkártyás fizetés módját az oldalon. A kártyás befizetés a 

személyeknek nem kerül plusz pénzbe csak az egyesületnek. 

Tagsági kártya rendszer: nem sok vásárlás történik a kártyával, erre hívják fel a tagok 

figyelmét. ha valaki évközben fizet tagdíjat, akkor is kap kártyát a következő évben le 

vesszük a matricát és ujjat teszünk rá ezzel érvényesítjük.  

 

8) Egyéb 
 

Vándor Pál: Senior bizottság ülésén három kérés merült fel: 

1. kérés kössön a KTE megállapodást a Vasúttörténeti parkkal.  

 



2. adjanak tájékoztatást a senior felelősöknek a titkárok, hogy kik a senior tagok és hogy hol 

kell fizetniük, mert nem mindenki tudja. 

3. A senior tagokat levélben értesítsék a konferenciákról, mert máshogy nem tudnak 

értesülni. 

 


